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28. Sammanträdesprotokoll 
Stadsdelsnämndens  
PENSIONÄRSRÅD 
Spånga -Tensta 
2005-05-12 
 

 
Justerat 2005-05-19 
 
 
................................               ................................... 
Iris Johnsson                   Marianne Wikenbrandt   
 
 
Ordförande:                      Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                      Sven Larsson (PRO) 
                                         Berta Eriksson (PRO) 
                                         Maj-Britt Gustavsson (PRO) 
                                         Anders Liljeberg (PRO) 
                                         Bo Werner (SPF) 
                                         Mats Dahlbom (SPF)  
                                         Lennart Söder (SPF) 
                                         Marianne Wikenbrandt (SPF) 
                                         Eva Andersson (PRO) 
                              
 
Fån Lokala Handikapprådet deltog Lars Eriksson. 
 
I tjänsten deltog Birgitta Carlander, mas, på avdelningen för 
äldre och funktionshindrade. 
 
1. Sammanträdet öppnades.  
 
2. Besök av Janet Mackegård, sjukvårdsberedningen. 

Sjukvårdsberedningen samlar in information/synpunkter 
från medborgarna och lämnar till hälso- och 
sjukvårdsutskottet. Man har sett en skillnad i folkhälsan, 
större ohälsotal i västerort än övriga delar av staden. 
Fördelningen av resurser har varit/är sned vilket innebär att 
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17 nya läkartjänster skall tillsättas i västerort. Dock finns ett 
rekryteringsproblem. Flera psykosociala team har också 
inrättats.  
Närakut finns i Rinkeby med tillgång till röntgen 8-17, 
Bromma närakut är också öppen, de flyttar in i permanenta 
lokaler i juni och då blir det även där tillgång till röntgen. 
Kort information om de överenskommelser/deklarationer 
som görs mellan landsting och kommun. 
Några frågor som Janet Mackegård fick med sig var bland 
annat kring äldres tandvård, ev utbyggnad av äldrecentraler 
och distriktssköterskemottagning i Bromsten. 
Övrigt från föredraget, direktiv- underlag för budget 2006 
se bilaga 2. 

 
3. Dagordningen godkändes. 
 
4. Till justerare valdes Iris Johnsson och Marianne 

Wikenbrandt 
 
5. Godkännande av Stadsdelsnämndens Pensionärsråds 

protokoll från 05 04 14.  
 
6. Anmälan av inkomna protokoll: Marianne  redogör kortfattat 

ur innehållet 
• Lokala handikapprådet, LHR, 05-04-07, läggs till 

handlingarna 
• Kommunstyrelsens pensionärsråd, KPR, 05-03-31, nr 3, där 

står bland annat att läsa om krav på lokaler inom 
seniorboendena.   

  
7.  Rapporter och skrivelser. 
     Balanslistan, bilaga 1 

Guldkant/Samverkansgrupp/Trygghetsringningen.  
Möten i Rinkeby den 13/5 och på Tensta den 3/6 
Utemiljön. Förvaltningen har fått ett uppdrag av nämnden 
att se över snöröjningen i Spånga C. 
Bo och Eva skall formulera en skrivelse angående utemiljön 
i Spånga C bland annat gällande trafikmiljön, cykelvägar, 
mopedproblem och övrig framkomlighet. 
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Färdtjänsten är inbjudna för frågor kring närtrafik, bilpark 
mm. De är kontaktade och återkommer för bokning av tid. 
Matdistribution till äldre, kontakt skall tas med Sodexho, 
som levererar matlådor, för att få information kring detta. 
Brommageriatriken, studiebesök planeras till den 16 
augusti i anslutning till ordinarie råd. 
 
Skrivelsen/synpunkterna från rådet till nämnden angående 
yttrandet om SL:s trafikplaner, Sven berättar kort om de 
arbete som gjorts tidigare när det gäller servicelinjer och 
SL:s övriga busslinjer. 
 
Länsstyrelsens tillsynsärende rörande kost och 
nutritionsfrågor vid Fristad sjukhem diskuterades. Det som 
kommenterades var väntetiden för de som äter i den 
gemensamma matsalen.  
 
Äldreombudsmannens årsrapport har alla fått, inga frågor 
kring den. 
 

8. Information från nämnden och förvaltningen.  
     På grund av tidsbrist gavs ingen separat information,   
     däremot kom frågan upp om det blir någon Må bra dag i år. 
   
  9. Övriga frågor. 
      Ivar Lo- sällskapet inbjuder till ABF- huset, Sveavägen 41  
      den 24 maj kl 19.00.  
 

 
10. Mötet avslutas. 
 
Bilagor.  
1. Balanslista   
2. Direktivunderlag, sjukvårdsberedningen 
 
 
  
För anteckningarna svarade: 
 
Birgitta Carlander 


